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武汉加油英语新闻作文范文 第一篇
这是中国人民再一次面对病毒危机：新型冠状病毒。距离上次20_年非典仅过去17年，而这次的病毒刚好降临在春节之际。
Novel coronavirus is the Chinese people\'s once again facing the virus crisis. Only 17 years have passed since the last SARS outbreak in 20_, and this time the virus just came at the time of the Spring Festival.
这是一种急性感染肺炎，其病原体是一种先前未在人类中发现的新型冠状病毒。现在如果想要出们就必须要戴口罩。虽然我不太喜欢戴口罩，但是为了保证安全，我必须要出门戴口罩。
The novel coronavirus is a new type of coronavirus which has not been found in humans. Now if you want to go out, you have to wear masks. Although I don\'t like wearing masks very much, I have to go out and wear masks to ensure my safety.
得了这种病的人起初症状为发热，乏力，干咳，并逐渐出现呼吸困难等现象，严重者呼吸窘迫或脓毒症状休克，甚至死亡。目前认为该病主要通过飞沫传播和接触传播，目前还未发现特效的治疗方法和病毒疫苗。
The initial symptoms of people with this disease are fever, fatigue, dry cough, and gradually appear dyspnea and other phenomena, severe respiratory distress or sepsis symptoms shock, or even death. At present, it is believed that the disease is mainly transmitted by droplets and contact, and no specific treatment and virus vaccine have been found.
病因可能是某些人吃了某种野生动物导致的。人类虽处于食物链的最高端，但也不是万物皆可食的，这些动物的源头指向了武汉华南的海鲜市场。这是一次严重的危机，作为人类的我们难道不应该反思吗？如果疫情无法控制人类将何去何从？如果我们管好自己，不贪嘴吃野味会有这等事吗？
The cause may be that some people eat some wild animals. Although human beings are at the top of the food chain, they are not all edible. The source of these animals points to the seafood market in South China, Wuhan. This is a serious crisis. Shouldn\'t we, as human beings, reflect on it? If the epidemic cannot be controlled, where will human beings go? If we take care of ourselves and don\'t be greedy for game, will it happen?
我相信医护人员能治好很多人的病，加油武汉，加油白衣天使，加油，中国！
I believe that medical staff can cure many people\'s diseases. Come on, Wuhan, angel in white, come on, China!
武汉加油英语新闻作文范文 第二篇
“我们在这儿拜年，你们在帮我们过关”“致敬一线医务人员：你们安全了，14亿人就都安全了!”“隔离病毒，但并不能隔离爱。因为，爱是桥梁”……
xxx We\'re here to celebrate the new year. You\'re helping us pass the customs.xxxxxx pay homage to the first-line medical staff: if you\'re safe, billion people will be safe.xxxxxx isolate the virus, but not love. Because love is a bridgexxx
今年的春节联欢晚会上，破例出现了一个没有彩排过的节目，这就是由白岩松、康辉、水均益、贺红梅、海霞和欧阳夏丹带来的《爱是桥梁》。他们用饱含深情的语言，向所有奋斗在抗击新型冠状病毒疫情前线的医护人员，以及处在疫情区的民众致敬，也在疫情防控的紧张时刻，表达亿万人民与武汉同在、共克时艰的决心：“众志成城，没有我们过不去的坎儿。加油武汉，加油中国!”
In this year\'s Spring Festival Gala, there is an unusual show that has not been rehearsed. This isxxx love is a bridgexxx brought by Bai Yansong, Kang Hui, Shui Junyi, he Hongmei, Haixia and Ouyang Xiadan. Novel coronavirus, our wills unite like a fortress. They use their deep feeling language to pay tribute to all medical workers and nurses in the front-line battle against the new coronavirus, as well as to the people in the epidemic area. They also expressed the determination of the hundreds of millions of people to be with Wuhan and overcome the difficulties in the time of epidemic prevention and control. Come to Wuhan, come to China!xxx
将来回首再看，这一定是一个最让人难忘的除夕。春节，是中国最重要的传统节日，浓郁的年味儿、阖家团圆的温暖、欢乐喜庆的气氛深深渗入每个中华儿女的文化基因中，这是我们对春节最深的期待。可今年，疫情笼罩的这个春节，很多事情都要按下暂停键，很多涉及人群聚会的活动都要停止，这意味着很多家庭无法团圆。
Looking back in the future, it must be the most unforgettable New Year\'s Eve. The Spring Festival is the most important traditional festival in China. The strong taste of the year, the warmth of family reunion, and the atmosphere of joy and festivity deeply penetrate into the cultural genes of every Chinese people, which is our deepest expectation for the Spring Festival. But this year, during the epidemic ridden Spring Festival, many things have to press the pause button, and many activities involving crowd gatherings have to stop, which means that many families cannot get together.
We can\'t get together, but we can get together. The epidemic can isolate us, but it has its own power to connect us. As some netizens said,xxx the Spring Festival Gala is not only the spiritual totem of our Chinese people, but also the place to gather Chinese strength. No matter where we are, our hearts are together.xxx This may be the most unsettled Spring Festival in many people\'s memory, but this is the most unified Spring Festival in the whole country: from the general instructions of general secretary Xi Jinping to the comprehensive deployment of the Party Central Committee and the State Council, from the veteran academicians to the front line, to the medical staff who are retrograde in the white dress. From free ticket refunds by railway and civil aviation departments, decisive cancellation of large-scale activities, to urgent material transfers by relevant departments and enterprises, and the people of the whole country waiting for help A new great wall stands tall to fight the epidemic.
灾难面前，武汉人的表现就是中国人的缩影。中华民族从5000多年的艰难困苦中走来，逐渐形成了百折不挠、坚韧不拔的民族品格。新中国70年一路走来，从来不是一帆风顺。然而哪怕一次次遭遇自然灾害、曲折磨难，我们从没有低过头，在所有危机关头，我们一次更比一次地众志成城，我们一回更比一回地顽强不倒。“狭路相逢勇者胜”“越是艰险越向前”，这是中国人特有的精气神，是中国人的民族魂。一代又一代的中国人，用实际行动践行了“担当”二字的千金含量，守卫着家国闯过灾难，屹立不倒。由此，中华民族才得以成为炮火不曾摧毁的民族，成为经百折而犹向前、始终铁骨铮铮的民族。
In front of the disaster, the performance of the Wuhan people is the epitome of the Chinese people. From more than 5000 years of hardship, the Chinese nation has gradually formed a national character of perseverance and perseverance. New China\'s 70 years of development have never been smooth sailing. However, even in the face of natural disasters and twists and turns, we have never been too low. At all crisis times, we have become more and more united, more and more tenacious.xxx The braver will win in the narrow roadxxx andxxx the more difficult and dangerous, the more forwardxxx. This is the unique spirit of the Chinese people and the national soul of the Chinese people. Generation after generation of Chinese people, with their practical actions, have practiced the gold content of the wordxxx take onxxx, guarding their families and countries against disasters and standing still. As a result, the Chinese nation has been able to become a nation that has never been destroyed by gunfire.
除了为武汉加油，这场春晚还带我们回顾了过去一年的大事、小事、乐事、憾事。《一带一路嘉年华》《走过场》《边寨喜讯》《我的祖国》《万里长城永不倒》《风雪饺子情》……节目演出了老百姓的获得感、幸福感，唱出了中华儿女的思乡爱国之情，决胜全面建成小康社会、决战脱贫攻坚的奋斗图景一幕幕呈现。“时间属于奋进者，历史属于奋进者”，在这个时刻，所有中华儿女都凝聚在一起，不止是为了抗击疫情——我们都在一艘叫做“中国”的大船上，都在一片叫做“新时代”的大海上，只争朝夕，不负韶华。
武汉加油英语新闻作文范文 第三篇
今年的春节可谓是令人头痛，新型冠状病毒席卷了整个中国。
Novel coronavirus has swept through China throughout the Spring Festival.
小区堵的严实进出都得进行筛查，任何外来人员都不允许进入。
The strict access of the community must be screened, and no outsiders are allowed to enter.
The first thing I do every day is to see the epidemic situation. Many websites are hung with the propaganda page of xxxcome on in Wuhan, come on in Chinaxxx. Doctors and nurses all over the country work day and night, many of them give up their vacation time and fight against the epidemic.
14亿群众团结一心，没有过不去的坎，疫情终会停止。
With 14 billion people united, there is no impassable barrier, and the epidemic will eventually stop.
加油中国!
Come on China!
武汉加油英语新闻作文范文 第四篇
20_是一个特殊的年份，不仅仅因为它是我这只“小老鼠”的本命年，更多的是因为一场牵动着全国乃至全世界的磨难——新型冠状病毒的肆虐。
20_ is a special year, not only because it is the lifeblood year of my xxxlittle mousexxx, but also because of the suffering that affects the whole country and even the world - the new coronavirus.
“大硕，我好想你！”电话那头的小伙伴委屈地和我说道。因为居住在不同的城市，我和他已经半年多没见了，就等着这次寒假好好聚一聚呢，结果一个名叫“新型冠状病毒”的大怪兽让我们的热情哑了火……
xxxDashuo, I miss you so much!xxx The guy at the other end of the line said to me wrongly. Because we live in different cities, and we haven\'t seen each other for more than half a year, we are waiting for this winter vacation to get together. As a result, a big monster named xxxnew coronavirusxxx makes our enthusiasm mute.
想起这个悲伤的假期，不能出去玩，不能看电影，不能逛商场，活动范围仅限客厅、卧室和厕所，闲的我都要长蘑菇啦，不仅悲从中来，发出了委屈的“嚎叫”，妈妈过来摸摸我的头：“大硕，别难过，相信国家，这次疫情很快就会过去的。我们能做的就是在家好好呆着，不给社会添乱，保证自己的安全。”
When I think of this sad holiday, I can\'t go out to play, watch a movie, or go to a mall. The scope of activity is only limited to the living room, bedroom and toilet. I want to grow mushrooms when I\'m free. I\'m not only sad from it, but also make a grievance xxxhowlxxx. My mother came to touch my head: xxxDashuo, don\'t be sad. Believe the country, this epidemic will pass soon. What we can do is to stay at home, not to disturb the society and ensure our own safety. xxx
“敌不动，我不动，钟南山爷爷让我动我才动！”我调皮地吐了吐舌头，这个假期，我要在家好好呆着，等风平浪静，再和我的小伙伴一起玩耍。
xxxThe enemy can\'t move, I can\'t move. Grandpa Zhong Nanshan asked me to move!xxx I spit out my tongue in a mischievous way. This holiday, I will stay at home and play with my friends when the weather is calm.
对着电话，我安抚小伙伴：“我也好想你，等疫情过去，我们一起去游乐园！”
On the phone, I comforted my little friend: xxxI miss you so much. When the epidemic passes, we will go to the amusement park together!xxx
亲爱的鼠年，我以平安作为我寒假的主题，希望武汉平安、中国平安。
Dear year of the rat, I take peace as the theme of my winter vacation. I hope that Wuhan will be safe and China will be safe.
武汉加油英语新闻作文范文 第五篇
20_年初，一场突如其来的病毒降临在武汉，短短几日便从湖北迅速蔓延到全国，这是一场没有硝烟的战争，却全国人民陷入了恐慌之中。
At the beginning of 20_, a sudden virus came to Wuhan. In just a few days, it spread rapidly from Hubei to the whole country. It was a war without gunpowder, but the whole country fell into a panic.
But this is China! He has a strong cohesive force, a call: the people of the whole country respond immediately and give orders; tens of thousands of medical workers participate in epidemic prevention, and huoshenshan hospital has been successfully rehabilitated in a few days. Leishenshan hospital will also be completed on February 5, with a speed called Chinese speed.
钟南山，李兰娟院士，他们曾经参加过非典，埃博拉等事件，为中国做出了巨大的贡献，如今有着高龄的他们，依然坚守在自己的一线岗位上，与xxx白衣天使xxx共同奋斗着，抵御这病情，又有哪个国家人才能做到这样？唯有中国！又有哪个国家的领导愿意挺身而出去看望病人与xxx白衣天使″？唯有中国。
Zhong Nanshan, Academician Li Lanjuan, who have participated in SARS, Ebola and other events, have made great contributions to China. Now, with the elderly, they still stick to their front-line posts, and work together with the xxxangel in whitexxx to fight against the disease. Which country can do this? Only China! Which country\'s leaders are willing to stand up and go out to see patients and xxxangels in whitexxx? Only China.
同学们，让我们一起抗击疫情，做到勤洗手，勤通风，勤消毒，少聚会，少抽烟，武汉加油！湖北加油！中国加油！我们相信你们白衣天使，加油！
Students, let\'s fight the epidemic together, wash hands, ventilate, disinfect, gather less, smoke less, come on in Wuhan! Come on Hubei! Go China! We believe you angels in white, come on!
武汉加油英语新闻作文范文 第六篇
这是最没有“年味”的一个春节。此次疫情使全国人民人心惶惶，新型冠状病毒“攻打”了整个中国。
This is the Spring Festival with the least xxxnew year flavorxxx. China\'s jittery novel coronavirus has attacked the whole country.
每天拿起手机的第一件事，就是打开微博查看关于疫情的消息，患病的人数上升得可怕，让人心惊胆颤，尤其是湖北武汉的疫情最为严重，武汉人民挺住啊。
The first thing I pick up my mobile phone every day is to open the microblog to check the news about the epidemic. The number of people suffering from the disease has risen horribly, which makes people tremble. Especially in Wuhan, Hubei Province, the epidemic is the most serious. The people of Wuhan hold on.
无数的白衣天使不顾一切冲击一线，他们为了救人，被防护型口罩勒出了一道道红印，由于长时间佩戴手套，手上都长起了泡，让人非常心痛。而我们可以做的就是，做好防护，勤洗手，出门戴口罩，尽量少出门，乖乖家当个“家里蹲”。
Countless angels in white are desperate to strike the front line. In order to save people, they are drawn with red marks by protective masks. Because of wearing gloves for a long time, blisters grow on their hands, which makes people very sad. What we can do is to do well in protection, wash hands frequently, wear masks when going out, go out as little as possible, and be a good xxxsquat at homexxx.
面对这次危机，我们要共同努力，众志成城。武汉，加油!中国，加油!
In the face of this crisis, we should work together and unite as one. Wuhan, come on! China, come on!
武汉加油英语新闻作文范文 第七篇
这次新型冠状病毒，使我过了一个不一样的新年。
This novel coronavirus made me a different new year.
自从20_年12月发现了病毒，直至20_年1月人们才知道这是一种传染力很强的传染病，大家才真正地重视起来。
Since the discovery of the virus in December 20_, it was not until January 20_ that people knew that it was a highly infectious disease, and people really paid attention to it.
这次的病毒是因为武汉违法出售和食用野生动物，从而引起病毒传播(官方信息)。这是因为野生动物体内含有100种以上的.病毒，一旦进入体内，轻则伤身，重则致命。每天媒体、广播都在播报病毒情况，提醒我们的注意事项有：戴口罩、勤洗手、少出门、不去人员密集处等。
This time, the virus was spread because Wuhan illegally sold and consumed wild animals (official information). This is because there are more than 100 kinds of viruses in wild animals. Once they enter the body, they will hurt the body slightly and kill the body severely. Every day, the media and radio broadcast the virus situation, reminding us of the following precautions: wear masks, wash hands frequently, go out less, do not go to crowded places, etc.
为了救更多病人，在武汉，人们建起了火神山医院。火神山医院建筑面积有万平方米，一共有600-1000个床位，建造时间仅用了十天十夜，在铲平工作中，大约有35台铲车，10台推土机，8台压路机。整个项目大约有300台大型机器同时运作。场面十分壮观。还有为了支援武汉，国家动用8架大型军用运输机，在2日凌晨1时30分分别从沈阳、兰州、广州、南京起飞，从3日8时55分开始到9时30分全部抵达武汉天河机场，共有795名军人和58吨物资。可见，全国人民都在支援武汉，众志成城、万众一心、共度难关。
In order to save more patients, huoshenshan hospital was built in Wuhan. Huoshenshan hospital has a building area of 2. 50000 square meters, a total of 600-1000 beds, the construction time is only ten days and ten nights, in the spading work, there are about 35 forklifts, 10 bulldozers, 8 rollers. There are about 300 large machines running at the same time in the whole project. The scene is spectacular. In order to support Wuhan, the state used eight large-scale military transport aircraft to take off from Shenyang, Lanzhou, Guangzhou and Nanjing at 1:30 . on the 2nd, and all of them arrived at Tianhe Airport from 8:55 to 9:30 on the 3rd, totaling 795 soldiers and 58 tons of materials. It can be seen that the people of the whole country are supporting Wuhan. They are united, United, and share the difficulties.
在这次病情发生时期，我们家里买回了很多口罩和肥皂，因为口罩可以阻挡大部分病毒进入体内，也可以防止说话时进行传播，用肥皂洗手可以对手上的细菌进行消毒，降低发病的几率。
During the period of this disease, we bought back a lot of masks and soaps, because masks can prevent most of the virus from entering the body, and also prevent the spread of the virus when talking. Washing hands with soap can disinfect the bacteria on the hands and reduce the incidence of the disease.
寒冬即将过去，春天一定会如约而至。待春暖花开之时，我们都可以走上街头，不用口罩，繁花与共。武汉加油!中国加油!
The cold winter is about to pass, and spring will come as promised. When the spring flowers bloom, we can all go to the streets, without masks, with flowers. Come on, Wuhan! Come on, China!
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